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Referat for bestyrelsesmøde 2023 i VSB 

Dato: Mandag den 21 august 2023 
 

Sted: VSB-klubhus 
  
Deltagere: Anders Vognsen, AV 

Knud Erik Klint, KEK (Referent) 
Anders Terkildsen 
Anders Nyholm 
Per Juhl Hansen  
Martin Nielsen              
 
 

Fraværende: Yngve udtrådt af bestyrelse 
 

Dagsorden 
 

 Godkendelse af referat fra seneste møde/alle 

 Havneudvalg - håndtering af opgaver frem til næste 
generalforsamling / Anders V 

 Havnefoged stillingsopslag og arbejdsbeskrivelse / 
Anders V 

 Søsætningskaj - info om løsning /Knud Erik 

 Søsætningskaj vsl/vsb aftale status /Per 

 Trafikoplæg - status og aftale hvem der tager dialog 
med kommune / Anders 

 Maling af klubhus / Per 

 Etablering af udendørsbelysning - status /Anders V 

 Økonomi 

 Aktivitetsliste 

 Næste møde 

 
Godkendelse af referat 
 
Havneudvalget 
 
 
 
 
Ny havnefoged 
 

Referat af foregående bestyrelsesmøde godkendt 
 

Yngve udtræder af bestyrelsen efter eget ønske 

 Knud Erik overtager formandsposten indtil GF 2024  

 Klaus Olsen er suppleant for Yngve, Anders Vognsen 
tager kontakt til Klaus 
 

 Havnefogedstillingen vil blive opslået – 2 timer / dag 
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Søsætningskajen 
 
 
 
 
 
 
 
Trafikoplæg 
 
 
 
Klubhusudvalg 

 

 

Etablering af 
udendørsbelysning 

 
Nyt fra kasseren status 
 

 

 
 

 Søsætningskajen er blevet tjekket og alt ser fint ud. Der 
planlægges ny belægning. På det område hvor der er 
en nedsænkning vil der bliver gravet 30 cm af, hvorefter 
der genfunderes. Det oplyses at VSB er ejer af molen 
og har betalt for etableringen, dog således at kranen og 
kranfundamentet er ejet af VSL. 

 

 Der arbejdes med trafikoplægget. Bump skal godkendes 
af kommunen tillige med skiltning. Per og Eiler arbejder 
på sagen. 

 

 Der er modtaget 2 tilbud på maling af klubhus. Goldbach 
er det billigste og Per tager kontakt til Frans for at få 
genbekræftet tilbuddet 

 

 Søren er i gang med belysning.  

 Per har haft kontakt til Roskilde kommune vdr. 
etablering af vejbelysning. Der er nogen der følger op.  
 

 
Regnskab per 30/6 – 23 
Indtægter er 556.000 mod 435.000 sidste år. Forskel er 
121.000 kr.  
 
Største ændringer er på indtægtssiden: 

1. Servicegebyrer er 7.000 kr. højere  
2. Medlemsindskud er 17.000 kr. højere 
3. Lejeindtægter er 74.000 kr. højere – vi har opkrævet 

havnepladser tidligere, samt flere udlejninger af klubhus 
4. Sponsor indtægter 21.000 kr. højere – vi opkrævede i 

andet halvår sidste år. 
5. I alt 119.000 kr. er fra ovenstående  

 
Udgifter er 275.000 kr. mod 331.000 kr. sidste år. Forskel er 
56.000 kr.  
Største ændringer på udgiftssiden: 
 

1. Personaleomkostninger er 9.000 lavere 
2. Drift af klubhus er 33.000 lavere 
3. Administration er 20.000 lavere (bogholder) 
4. Havneudvalg er 8.000 kr. højere 
5. Kontingenter er 16.000 kr. højere 
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6. Samlet effekt af ovenstående er 38.000 kr lavere 
udgifter. Øvrige op til de 56.000 kr. er mindre 
bevægelser. 

 
Resultat er 281.000 kr. mod 104.000 kr. sidste år – så 177.000 
kr. bedre, hvilket svarer til de ændringer på indtægts- og 
udgiftssiden jeg har redegjort for ovenfor. 
 
Kassebeholdningen per dags dato: 
 
Nordea konto 1: 439.000 
Nordea aftalekonto: 500.000 
Sparekassen Sjælland: 233.000 
 
Total                                   1.162.000 
 
Sidste år                           962.000 (+ 200.000) 
31/12 – 22                        883.000 (+ 279.000) 
 
Udestående kontingenter 
 
Der er pt ingen udestående kontingenter. 
 
Planlagte investeringer ifølge budget: 
 

1. Maling af klubhus vil blive igangsat. Vi forventer en 
mindre overskridelse af budget på 50.000 kr.  

2. El på havnen er under udbedring. Vi regner med at vi 
holder os indenfor budget på 25.000 kr. Ingen regninger 
modtaget endnu. 

3. Ny miljøstation. Vi afventer oprensning fra kommunen. 
Budget på 30.000 kr. forventes at være ok. Ingen 
regninger modtaget endnu. 

4. Arbejdstøj til havnefogeder indkøbt indenfor budget på 
10.000 kr. Regninger er betalt. 

5. Der indhentes tilbud på ny belægning jævnfør noter 
under havneudvalg. Vi forventer at holde dette indenfor 
budget på 160.000 kr.  

 
  
Sejlerskolen 

 

Aktivitetsliste 

 

 Udbedring af skolebåd /Anders V, Skolebåden har 
været grundstødt og stævn og motorbeslag er repareret. 

Planlagte Aktiviteter 

 Natsejlads med sejlerklubben 1 sep v. Piet 

 Grillaften 9 sep v. Per 
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Eventuelt 

 

 

Næste møde 

 Affaldsindsamling 16 september alle. Martin er 
tovholder. 
 

 Fjordfestival  (ingen interesse) 

 Nyhedsbrev 
 
 
 

 Mandag d 25 sep 2023 kl 19.30 

 
  

 


